
 
Protokół Nr LV 

  sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 28 października 2010 r. 

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Obrady rozpoczęły się o godz. 16
00

, a zakończyły 

o godz. 18
50

. 
 W obradach sesji uczestniczyli wszyscy, tj. 14 radnych. 
 Lista obecności radnych jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 
 
                                    Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji RG. 
4. Zapytanie i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
6. Informacja Przewodniczącego RG o złożonych oświadczenia majątkowych 
 radnych za rok 2009 oraz na koniec kadencji. 
7. Informacja Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2009 rok. 
8. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 
                      - zmian w budżecie gminy na 2010 r., 
                      - zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
                        miejscowości Szydłów na terenie gminy Szydłów, 
                      - wprowadzenia Regulaminu Konsultacji z organizacjami pozarządowymi  
                        i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku  
                        publicznego i wolontariacie aktów prawa miejscowego w dziedzinach  
                        dotyczących działalności statutowej tych organizacji, 
                      - zmiana preliminarza wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania  
                        Problemów  Alkoholowych na 2010 rok. 
9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacji 
10. Wolne wnioski i informacje. 
11.  Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad. 1. 
 
Obrady LV sesji Rady Gminy Szydłów otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 
Rady Gminy - Roman Baron, który powitał obecnych na sesji radnych, Wójta Gminy, 
sołtysów, radnego Rady Powiatu, dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych. 
Na podstawie listy obecności radnych stwierdził quorum uprawniające Radę Gminy do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad. 2. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad LV sesji 
RG i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków, co do jego zmian lub uzupełnienia. 
Wójt Gminy powiedział, że pani Małgorzata Klamczyńska zam. w Szydłowie wystąpiła do 
przewodniczącego RG o rozszerzenia porządku obrad o punkt dotyczący działalności 
strzelnicy. Zgłosił również drugi wniosek o umieszczenie w porządku obrad informacji          
o stanie realizacji zadań oświatowych jednostki za poprzedni rok szkolny, w tym                 
o wynikach sprawdzianu i egzaminu, wobec tego, iż jest to wymóg formalny aby do 30 
października 2010 r. informacja taka była przedstawiona.  
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował aby po punkcie 7, jako punkt 8 była 
przedstawiona informacja ZOS. Natomiast w sprawie pani Klamczyńskiej, Przewodniczący 
Rady Gminy odczytał pismo jakie wpłynęło w dniu dzisiejszym od pani M. Klamczyńskiej. 
Pani Klamczyńska zabierając głos powiedziała, że przyszła na dzisiejszą sesję i prosi aby 



Rada Gminy ustosunkowała się do niefortunnej lokalizacji strzelnicy. 
Wójt Gminy powiedział, że pan Lesiak otrzymał pismo z UG o zakazie strzelania . 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że jest zdziwiony pismem od pani Klamczyńskiej 
gdyż na komisjach był szczegółowo dyskutowany ten problem. 
Radny Krzysztof Ćwiek zapytał kto wydał zezwolenie na utworzenie strzelnicy, bo ten 
organ może zabronić strzelania. 
Wójt gminy wyjaśnił, że zezwolenie wydał poprzedni Wójt Gminy Stefan Zieliński, a on 
widząc zdesperowanie pani M. Klamczyńskiej wydał zakaz strzelania dopóki pan Lesiak 
nie zrobi ekranu, który wyciszałby odgłosy strzelania.   
Radny Janusz Juszczak powiedział, że jeżeli po posiedzeniu wspólnych komisji 
stanowiska komisji są jednoznaczne to nie ma potrzeby aby z powrotem dyskutować to 
samo. 
Radny R. Sadłocha zaznaczył, że stanowisko Wójta jest, bo dał na piśmie zakaz 
strzelania, komisje zajęły stanowiska i nie ma potrzeby aby dziś dyskutować ponownie. 
Radny J. Juszczak dodał, że skoro pismo wpłynęło dziś to mamy czas na jego 
rozpatrzenie ponownie na komisjach, a nie na sesji. 
Rada Gminy zadecydowała, że dziś nie będzie rozpatrywane pismo pani                               
M. Klamczyńskiej. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad wraz z wprowadzoną informacją      
o stanie realizacji zadań oświatowych i  poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 
W przeprowadzonym glosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
 
Przewodniczący RG poinformował, że do chwili rozpoczęcia obecnej sesji nie wpłynęły 
pisemne wnioski lub zastrzeżenia co do treści protokołów z LIII i LIV  sesji RG. 
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
Ad.  4. 
 
W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili następujące zapytania i interpelacje: 
- Zbigniew Olszewski - powiedział, że kadencja Rady Gminy dobiega końca, a prace  
  przy rowie melioracyjnym nie zostały zaczęte, 
- Stanisław Fit - w imieniu rodziców i własnym dziękuje Wójtowi za udostępnienie busa na  
  dowóz 18 dzieci do szkoły, rodzice pytają o formę zapłaty. Podziękował również za  
  utworzenie i wyposażenie świetlicy środowiskowej, a radnemu Rady Powiatu za środki,  
  które pozyskał dla OSP w Solcu, 
- Stanisław Czechowski - zapytał o rozbudowę Ośrodka Zdrowia w Potoku, o wodociąg na  
  Księżej Niwie i o urlop Wójta Gminy - ile dni urlopu pozostało do wykorzystania, 
- Krzysztof Ćwiek - z uwagi na to, że dziś na sesji jest obecna pani Kierownik ZGK zapytał 
  co się dzieje w Grabkach Dużych, chodzi o funkcjonowanie kanalizacji komunalnej             
  i oczyszczalni ścieków  - do której napływa więcej ścieków niż wynikałoby to ze  
  zużywanej przez mieszkańców Grabek Dużych wody. Na poprzedniej sesji zgłaszał  
  potrzebę zabezpieczenia murów obronnych i sceny  -  powieszona została  karteczka, że  
  nie wolno wchodzić - czy to jest wystarczające zabezpieczenie przed dziećmi, 
- Janusz Juszczak powiedział, że zbliża się okres zimowy i zapytał w jaki sposób będzie  
   przebiegać zimowe utrzymanie dróg, oraz prosi o wykoszenie chaszczy przy posesji  
   pana Kozioła - tam gdzie zatrzymuje się autobus szkolny. 
- Monika Michalec  zapytała w sprawie projektu w Brzezinach. 
- Jerzy Klamczyński - prosi o posprzątanie ul. Krakowskiej, gdyż leżą tam pryzmy piachu  
   - obok posesji p. Lecha i na końcu ulicy. 
 
Ad. 5. 
 
Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami i tak 



powiedział: 
- środki finansowe na kamień i rumosz w 97 % zostały zrealizowane, 
- uczestniczył w uroczystościach z okazji Dnia Nauczyciela, oraz w spotkaniu                       
  z kombatantami, które odbyło się w Staszowie z okazji 70-lecia utworzenia Batalionów  
  Chłopskich, 
- przetargi, które były ogłoszone zostały unieważnione ponieważ oferty były około 20 %  
  wyższe od wartości kosztorysowej, 
- na Ośrodek Zdrowia przetarg był ogłoszony osobno i mimo, że oferta przekraczała  
  wartość kosztorysową umowa zostanie podpisana na wykonanie, 
- budowa Domu Kultury w Grabkach Dużych przebiega dość sprawnie, w br. ma być  
  wykonany stan surowy budynku, 
- droga Korytnica - Szydłów - prace idą dobrze, w przyszłym tygodniu powinien  zostać  
  położony asfalt, 
- kilkakrotnie przeprowadził rozmowy w PUP Staszów w sprawie przedłużenia umów o  
  pracę zatrudnionych pracowników w ramach prac interwencyjnych, 
- trwają przygotowania do opracowania projektu budżetu  Gminy na 2011rok. 
 
Ad. 6. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał Informację dla Rady Gminy Szydłów o sposobie 
złożenia oświadczeń majątkowych radnych za 2009 r. oraz na dwa miesiące przed 
końcem kadencji. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 7. 
 
Wójt Gminy również odczytał informację o złożonych oświadczeniach  majątkowych przez 
pracowników UG i kierowników jednostek organizacyjnych gminy do dnia 30 kwietnia    
2010 r. Informacja ta jest załącznikiem do protokołu sesji. 
 
Ad. 8. 
 
W tym punkcie porządku obrad Wójt Gminy odczytał przygotowaną przez p.o. kierownika 
ZOS - pana Mariusza Misterkiewicza informację o stanie realizacji zadań oświatowych 
jednostki za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminu. 
Informacja ta stanowi załącznik do protokołu. 
Radny Krzysztof Ćwiek powiedział, że informacja skupiona jest tylko na wynikach 
sprawdzianu i egzaminu, a nic nie ma na temat zadań oświatowych. 
Wójt Gminy odpowiadając powiedział, że informacja w takiej formie była opracowywana co 
roku i nikt nie miał do niej uwag, a dziś radny K. Ćwiek ma uwagi. 
Wójt Gminy zwrócił się do  radnego  aby powiedział jakie ma pytania. 
Radny K. Ćwiek powiedział, że chciałby wiedzieć m. in.: 
- jak wygląda opieka nad dowozem dzieci, 
- zajęcia pozalekcyjne, 
- jakie remonty były przeprowadzone w szkołach, 
- wyposażenie szkół w księgozbiory, 
- czy przy dowozie dzieci zaangażowani są pracownicy z Biura Pracy,  czy pracownicy      
   z przygotowaniem pedagogicznym 
Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że w każdym busie dowożącym dzieci jest opiekun, jeśli 
chodzi o godziny pozalekcyjne dyrektorzy szkół nie zgłaszają  problemów. Dowóz i odwóz 
uczniów odbywa się w możliwie najlepszym czasie,   
Odnośnie księgozbiorów co roku w budżecie gmina zabezpiecza środki finansowe około       
5 tys. zł na księgozbiory i nie słyszy uwag aby czegoś brakowało. 
 
Ad. 9. 
 



W tym punkcie porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrywania i uchwalania 
projektów uchwał. 
Pierwszy projekt uchwały jaki został przedstawiony przez przewodniczącego obrad 
dotyczył zmian w budżecie gminy na 2010 rok. Przewodniczący obrad poprosił Skarbnika 
Gminy o szczegółowe wyjaśnienie dokonywanych zmian. 
Pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy zabierając głos szczegółowo omówiła zmiany           
w budżecie gminy jakie zostały przygotowane na dzisiejszą sesję RG i tak: 
- w dziale Rolnictwo i łowiectwo zwiększa się dochody o kwotę 300,00 zł.                           - 
- w dziale Gospodarka mieszkaniowa zwiększa się o kwotę 137,00 zł.  
- w dziale Działalność usługowa zwiększa się o kwotę 1123,00 zł.  
- W dziale Administracja publiczna zwiększa się o kwotę 275,00 zł.  
Zwiększenia dotyczą zwiększonych wpływów dochodów własnych i z tytułu odsetek.         
W dziale Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz 
sądownictwa zwiększa się o kwotę 23.720,00 zł - decyzja Krajowego Biura Wyborczego nr 
25/ 2010 z 11.10.2010 - dotacja na zadania związane z przygotowaniem                              
i przeprowadzeniem wyborów samorządowych.  
W dziale Bezpieczeństwo Publiczne i Ochrona Przeciwpożarowa OSP- dotacja celowa na 
wsparcie Programu Wsi Świętokrzyskiej 2010 pn. Wyposażenie świetlicy budynku 
strażnicy w Solcu – 19.500,00 zł. W dziale Dochody od osób prawnych, od osób 
fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki 
związane z ich poborem - zwiększa się o 47.280,00 zł, a zmniejsza się o kwotę –            
3.293,00 zł. W dziale Rozliczenia różne zwiększa się o kwotę 1.020,00 zł (odsetki).              
W dziale Oświata i wychowanie - dochody zwiększa się o kwotę 9.557,00 zł  (wpływy         
z przedszkola, odsetki, wynajem autobusu). W dziale Opieka społeczna zwiększa się 
wpływy z funduszu alimentacyjnego o 1.900,00 zł, a zmniejsza dochody j.s.t o 400,00 zł. 
W dziale Edukacyjna opieka wychowawcza – zwiększa się o 11.208,00 zł zgodnie                 
z Decyzją Wojewody z dnia 14.10.2010 r. Nr FN. I.3011-1-115/10 - środki na 
dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów (stypendia). W dziale 
Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się dochody o kwotę 286,00 zł         
z tytułu opłat za koncesje i licencje oraz opłatę produktową. W planie wydatków 
wprowadza się zmiany: w dziale Rolnictwo i łowiectwo zwiększa się wydatki inwestycyjne 
o kwotę 20.000,00 zł - zakup kontenera na świetlicę w Wolicy i koszty projektu Domu 
Ludowego w Grabkach Dużych, a zmniejsza się o 15.000,00 zł wydatki planowane na 
zbiornik retencyjny w Szydłowie. W dziale Administracja publiczna zwiększa się wydatki na 
umowy  zlecenia i zakup gazu o kwotę 12.667,00 zł. W dziale Gospodarka mieszkaniowa 
zwiększa się wydatki na remont Ośrodka Zdrowia w Potoku – o kwotę 20.000,00 zł i na 
zakup paliwa na ogrzewanie budynku o kwotę 900,00 zł. W dziale Urzędy naczelnych 
organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz  sądownictwa – zwiększa się        
o wydatki kwotę 23,720,00 zł z przeznaczeniem na zadania związane  z przygotowaniem         
i przeprowadzeniem wyborów samorządowych. W dziale Oświata i wychowanie dokonuje 
się przeniesienia pomiędzy paragrafami o kwotę – 3.800,00 zł. W dziale Ochrona Zdrowia: 
przeciwdziałanie alkoholizmowi – 7.211,00 zł. W dziale Opieka społeczna, zwiększa się 
wydatki o kwotę 10.000,00 zł, z przeznaczeniem na zakup wyposażenia do świetlicy          
w Potoku. 
W dziale Edukacyjna opieka wychowawcza - zwiększa się wydatki o kwotę 14.010,00 zł na 
dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów. Na wniosek Kierownika ZGK , 
zwiększa się plan przychodów ZGK o kwotę 291.500,00 zł i plan wydatków o kwotę 
291.500,00 zł. 
Przewodniczący RG powiedział, że na komisjach rozpatrywana była sprawa przydzielenia 
dotacji dla policji, 3 komisje wnioskowały aby przy planowaniu budżetu na 2011 r. nowa 
Rada Gminy podjęła decyzję o przyznaniu dotacji. 
Pani Skarbnik powiedziała, że Policja co roku otrzymywała środki  z GKRPAlkoh.  teraz 
jest zmiana ustawy o finansach publicznych i nie możemy przeznaczyć ze środków 
GKRPAlkoh.   
Radny Krzysztof Ćwiek zapytał jakie uwarunkowania zaszły, że Wójt Gminy dziś                



w uchwale wprowadza dotację dla Policji mimo, że komisje RG wnioskowały inaczej. 
Przewodniczący RG – Roman Baron poddał pod głosowanie czy przydzielenie dotacji dla 
Komisariatu policji będzie rozpatrywane przy projekcie budżetu na 2011 rok. W wyniku 
głosowania 7 radnych głosowało aby dotacja była rozpatrywana przez nową radę,  głosów 
„przeciw było” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. Pozostali radni nie brali udziału           
w głosowaniu. 
Pani Skarbnik Gminy dodatkowo wyjaśniła, że dotacja dla OSP Kotuszów w kwocie 
2.600,00 zł na zakup pompy jest zabezpieczona w budżecie gminy, a wniosek zespołu 
„Kasztalon” z Korytnicy o pomoc finansową będzie załatwiony pozytywnie ze środków 
GKRPAlkoh. 
Innych uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie. 
 

UCHWAŁA Nr LV/ 274/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następny projekt przedstawiony przez Przewodniczącego obrad dotyczył zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Szydłów na terenie 
gminy Szydłów. 
Pani Anna Chojecka – samodzielny referent ds. ochrony środowiska w UG poinformowała, 
że wszystkie uwagi zgłoszone na wspólnym posiedzeniu komisji zostały uwzględnione 
przez projektanta i są załatwione pozytywnie. 
Przewodniczący RG powiedział, że dziś sprawdzał z panią Chojecką i wszystkie uwagi są 
rzeczywiście uwzględnione, a stawki procentowe wzrostu wartości nieruchomości ustalono 
w wysokości 10 %. 
Radny Jerzy Klamczyński zapytał czy uwzględniona została ulica Krakowska – pani 
Chojecka A. udzieliła odpowiedzi, że wnioski zostały uwzględnione. 
Więcej pytań i uwag nie było w związku z czym przewodniczący Rady Gminy 
poinformował, że zmiany planu będą głosowane w następującej kolejności: załączniki Nr 2 
i Nr 3, a następnie cała uchwała. 
I tak w przeprowadzonym przez Przewodniczącego obrad głosowaniu jawnym załącznik 
Nr 2 został przyjęty jednogłośnie, załącznik Nr 3 również został jednogłośnie przyjęty. 
Następnie została poddana pod głosowanie jawne Uchwała Nr LV/ 275/ 2010 Rady Gminy 
Szydłów z dnia 28 października 2010 r. w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miejscowości Szydłów na terenie gminy Szydłów, która 
została jednogłośnie uchwalona. 
 

UCHWAŁA  Nr LV/ 275/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Kolejnym projektem uchwały przygotowanym na dzisiejszą sesję RG był projekt uchwały    
w sprawie wprowadzenia Regulaminu Konsultacji z organizacjami pozarządowymi               
i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego            
i wolontariacie aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 
statutowej tych organizacji. 
Skarbnik Gminy – pani Alicja Kłonicka wyjaśniła że zgodnie z art. 5 ust. 5 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie organ stanowiący 
jednostki samorządu terytorialnego zobowiązany jest do określenia szczegółowego 
sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 
dotyczących ich działalności statutowej. Niniejsza uchwała stanowi realizację zapisów         
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, a także promuje ideę 
samorządności poprzez wprowadzenie przejrzystych zasad uczestnictwa w/ w podmiotów 
w podejmowaniu istotnych decyzji. Wprowadzenie szczegółowego sposobu konsultacji 



projektów aktów prawa miejscowego jest zapewnieniem uczestnictwa w dyskusji nad 
przygotowanymi rozwiązaniami zainteresowanym stronom. 
Uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym Rada Gminy uchwaliła jednogłośnie tę uchwałę. 
         

UCHWAŁA Nr LV/ 276/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

Ostatnim projektem uchwały przygotowanym na LV sesję Rady Gminy była uchwała                   
w sprawie zmiany preliminarza wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2010 r. 
Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła, że konieczność dokonania zmian w preliminarzu 
wydatków GKRPAlkoh. na 2010 r. o kwotę 7.211,00 zł wynika ze zwiększonych wpływów 
za wydane zezwolenia na sprzedaż alkoholu. Kwota ta zostanie przeznaczona na 
zwiększenie wydatków GKRPAlkoh. na: 
- funkcjonowanie świetlicy środowiskowej w Szydłowie i placówkach na terenie gminy: 
  energia, gaz, węgiel, zakup sprzętu ….. zgodnie z pkt. 11            -    o kwotę 4.700,00  zł,      
- upowszechnianie kultury fizycznej i sportu – pkt. 12                     -     o kwotę 2.511,00 zł. 
Pytań lub uwag do przedstawionego projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę.   
 

UCHWAŁA Nr LV/ 277/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

Ad. 10. 
 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielił Wójt Gminy: 
- rów melioracyjny - nie zrobiono  gdyż warunki atmosferyczne były nie sprzyjające,               
  koparka UG była zepsuta. Na dzień dzisiejszy koparka może jechać wykonywać prace, - 
- Ośrodek Zdrowia w Potoku - termin wykonania prac jest do końca lutego przyszłego 
roku, 
- wodociąg w Potoku – realizacja jest na etapie udzielenia pozwolenia i w najbliższym  
   okresie, po uzyskaniu pozwolenia  przetarg będzie rozstrzygnięty, 
- urlop wypoczynkowy Wójta - pozostało 13 dni zaległego i urlop za rok bieżący. 
- zabezpieczenie placu zamkowego -  jeśli kartki z napisami nie wystarczą, to pani  
  dyrektor GCK zakupi sznury aby zabezpieczyć miejsca niebezpieczne. 
- na początku listopada wyśle pracowników aby wycięli chaszcze w Kotuszowie, 
- projekty na place zabaw są poprzesuwane na przyszły rok. 
- sprawa kanalizacji w Grabkach Dużych - musi zostać wykonana przebudowa tej  
   kanalizacji aby prawidłowo funkcjonowała. 
 
Ad. 11. 
 
- radna Michalec Monika - powiedziała, że były prowadzone prace wyrównujące ziemię na  
  stawie w Brzezinach i ziemia jest zostawiona za  wysoko, 
  Wójt odpowiadając powiedział, że ziemia musi się uleżeć, a później ewentualnie będzie   
  poprawione. 
- Jerzy Klamczyński – przedstawił podziękowania mieszkańców sołectwa Osówka dla  
  Wójta Gminy, radnego Rady Powiatu i  Starosty za wybudowanie odcinka drogi   
  powiatowej  w Osówce, 
- Stanisław Fit - powiedział, że w tym tygodniu był na drodze międzygminnej i na  
  wysokości gospodarstwa pana Jasztala jest potrzeba nawiezienia drobnego kamienia, 
- Tadeusz Kręcisz - zapytał na jakim etapie są prace z firmą EKOWAT – Wójt 
odpowiedział,  
  że temat ten jest zostawiony dla nowej Rady Gminy. 
- radny R. Sadłocha - poprosił o przeniesienie hydrantu, który stoi na środku drogi. 
  Pani Kierownik ZGK powiedziała, że materiały są już kupione i przed zimą hydrant na  



  pewno  zostanie przeniesiony. 
- Krzysztof Fit - prosi aby na posesji pana Skotnickiego – ul. Kazimierza Wielkiego  
  powycinać gałęzie, które wyrastają nad jezdnię, 
- mieszkaniec Szydłowa pan Stanisław Kluszczyński zapytał w sprawie kanalizacji, bo  
  część jest podłączona i  kiedy będą dalsze podłączenia gdyż prace zostały przerwane. 
Wójt Gminy odpowiedział, że niektórzy mieszkańcy nie podpisali jeszcze umów na 
wykonanie przyłączy kanalizacyjnych. 
Wójt Gminy poinformował Radę Gminy, że od dłuższego czasu sadownicy domagają się 
aby w UG był doradca ds. sadowniczych w związku z czym zwrócił się do radnych by dali 
przyzwolenie  aby w projekcie budżetu gminy na 2011 rok mógł zaplanować kwotę             
w wysokości 15.000,00 zł na doradcę ds. sadowniczych. 
Radny Ryszard Sadłocha zapytał dlaczego ma być doradca sadowniczy, a nie rolniczy. 
Radni podjęli decyzję aby ten problem również zostawić do rozstrzygnięcia nowej Radzie 
Gminy. 
Przewodniczący RG poinformował, że na dzień 11.11.2010 r. planowana jest uroczysta 
sesja RG. 
Pani Skarbnik dodała, że wpływają decyzje co do budżetu i być może będzie jeszcze 
potrzeba podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010 r. 
 
Ad. 12. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad sesji został wyczerpany            
i dokonał zamknięcia obrad LV sesji Rady Gminy Szydłów. 
 
      Protokołowała 
 
Teresa Kaniszewska 


